
 
Notulen OPR vergadering 30 november 2023 
19.30 -21:30 uur, vergaderruimte BOZ 
 

• Aanwezig: Gaby, Menno, René, Miryam, Daisy, Otto, Elsa, Femke, Jasper, Annesophie, en 
Maicke 

• Afwezig:  Leroy en Mark (RVT) 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Vastgesteld 
 

2. Mededelingen 
-planning OPR vergaderingen en onderwerpen (Maicke) 
Dit schooljaar spelen er 2 grote zaken, namelijk de herstelopdracht van de inspectie en het 
ondersteuningsplan 24-28. Wanneer dit afgehandeld is hebben we de komende 3 jaar tijd om 
de jaarplannen door te nemen en adhv de inhoud mensen uit te nodigen om ons te 
informeren en onze vragen te beantwoorden… denk aan stichtingsdirecteuren, directeuren 
scholen, mensen uit een werkgroep, mensen die betrokken zijn bij arrangementen, etc.   
 
Momenteel zijn er een aantal personeelswisselingen binnen het Samenwerkingsverband. 
Dit is rond of loopt. 
 

3. Notulen en afsprakenlijst van 21-9-2023      
Vastgesteld 
 

4. Herstelopdracht van inspectie. 
-stand van zaken        
-gesprek met inspectie 
De inspectie komt in mei/juni 2024 terug ipv februari 2024, ze hebben er het vertrouwen dat 
het Samenwerkingsverband dan de aanpassingen heeft gedaan die nodig waren.     
Otto stuurt ons een bestand, waar wij onze lange termijnplanning aan op kunnen hangen.  
 

5. Jaarplan 23-24 (ter info) 
Het plan is mooi en duidelijk op papier gezet.  
 
TIP: Welke expertise wordt er op onze welke scholen gemist?  
Maak dit inzichtelijk…  
 
Belangrijk voor de toekomst; Wanneer er op een school bijvoorbeeld een rekenspecialist is, is 
dat de persoon die aan het werk moet. En dus niet zoals dat nu soms gebeurt een 
“rekenarrangement” aanvragen.    
 
Lijkt ambitieus om dit allemaal de komende maanden te behalen. 
Otto geeft aan dat dit wel de onderwerpen zijn, waar hij zich momenteel mee bezig houdt en 
/of gaat houden.  
 
Het is wettelijk bepaald vanuit welke 5 disciplines in de CLO moeten zitten en een 
deskundigenadvies moeten schrijven. Er wordt gevraagd of het niet mogelijk is om iemand uit 
het regulier aan te laten sluiten. Otto denkt hier over na   
 



Wat thuiszitters betreft… De neuzen van alle betrokkenen (leerplicht, sociaal domein en 
onderwijs ) moeten dezelfde kant op komen, daarom komen er de komende 2 jaar betere 
beschrijvingen van de rollen die hierbij passen. 
 
Naam is preventieve AB… het is in het verleden en nu echter vooral curatief. 
Toekomstwens, meer preventief beschikbaar, denk dan aan pilot gedragsdeskundige.  
Opbrengsten pilot worden verspreid onder de directeuren.  
 
Schoolmaatschappelijk werk wordt tot op heden bekostigd vanuit het NPO geld, hoe nu verder 
nu dit stopt? De gemeente Zevenaar zet dit uit eigen middelen voort. 
Westervoort/Duiven gaan binnenkort samen om de tafel zitten om plannen te maken voor de 
toekomst.  
 
Grip op onder instroom… regulier basisonderwijs wordt hier gemist.  
Otto geeft aan dat dit er wel bij hoort.  
 

6. Concept ondersteuningsplan 2024-2028      
Hoofdstuk 1.  
Uitleg Otto en vragen doornemen 
Opdracht van inspectie het moet beter op papier komen te staan en beter aansluiten op de 
andere documenten. Liesbeth doet dit voor Otto.  
Opbouw is nu duidelijk, daar is een grote slag geslagen.  
Meer consistentie in woordgebruik. In grote lijnen is de inhoud hetzelfde gebleven.  
 

7. Stand van zaken financiën       
-Exploitatie t/m 1-10-2023 
-afromen bovenmatige reserves 
-concept Meerjarenbegroting 2024-2027 
 
Financieel gezien is 2024 een lastig jaar, de jaren daarna kan Otto de scholen wel weer 90 
euro per leerling geven. 
Daarom is ervoor gekozen om de 40 euro extra die de scholen zouden krijgen, volgend jaar 
ter compensatie in te zetten.  
 
Middelen om grote impulsen te financieren is lastig, de pilots blijven bestaan, op 3 scholen. 
Deze scholen zullen wisselen.  
 

8. Aftreedrooster   
 Gaby en Menno stellen zich verkiesbaar voor 2024/2025    

    
9. Rondvraag en terugblik op de vergadering 

Nog geen reactie op de OPR vacature van de Rabot. 
 

10. Sluiting 21.41 uur 
 
Voorstel vergaderdata 2023-2024: 
22-2-2024 
30-5-2024 
 
Wie Wat Wanneer 
Otto Tijdspad dat Otto heeft 

opgesteld nav conclusie 
inspectie bezoek 
mailen naar OPR-leden 
 

1 December 2023 

Otto Contact opnemen met Pieter 
Jan i.v.m. afwezigheid Leroy 

Binnenkort  



Otto Navragen of de 40.000 euro 
subsidie voor het opzetten van 
een steunpunt goed is 
weggezet. 

Binnenkort  

René en Maicke  Schrijven Jaarverslag 23-24 Na 30-05-2024 
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